



香港世界和平婦女聯合會

The Women's Federation for World Peace, Hong Kong

## Global Citizenship July 14th, 2016



### OPEN FOR APPLICATIONS

We encourage students to gain an interest in exploring the dynamics of global citizenship and connectedness of the world in order to brainstorm solutions for global issues. This workshop will teach students the importance of global citizenship and prepare them for the third annual Model United Nations in December. Applicants will learn how to synthesize arguments and present proposals.

**Note:** Applicants must all be enrolled in high school.

Must submit one essay addressing an issue raised in one of the given topics by **8 July 2016**.

Notification will be sent to accepted applicants on 11 July 2016.

There is a 150HKD fee to attend (members are free).

We encourage you to consider becoming a member. It costs 100HKD to become a member!

Visit <http://wfpw.org.hk/global-citizenship-workshop-2016>, for all questions.

**\*After attending the workshop, all students will receive a certificate of participation.**



Contact (852) 2858 1771 for all inquiries  
July 14th 2016

---

Conference Room- 8th Floor.  
Youth Square, 238 Chai Wan Rd, Chai Wan.



香港世界和平婦女聯合會

The Women's Federation for World Peace, Hong Kong

全球公民 2016年7月14日

## 接受報名

同學可透過分析及收集有關解決全球性的社會議題的方法，從而了解全球人民對於世界的聯繫。此外，本工作坊將會講解全球公民意識的重要性，以供同學為十二月舉行的《第三屆模擬聯合國》作準備。通過教授綜合論點及匯報議案的技巧令學生能於即將舉行的《第三屆模擬聯合國》更加得心應手。



參與資格 學生必須為高中學生。學生必須在2016年7月8日前選題目，撰寫並提交一篇文章。入選學生將於2016年7月11日另行通知。

參加費用為港幣150元（會員免費，學生會員年費100元），我們建議你成為會員。如有問題請瀏覽  
<http://wfpw.org.hk/global-citizenship-workshop-2016>。

\* 參與工作坊的學生將會獲得參加證明。



2016年7月14日

如有任何查詢，請致電(852) 2858 1771

香港柴灣柴灣道 238號青年廣場9樓909室